

**Приглашение от имени Организационного комитета для участия в  
IV Международном форуме «Российская энергетическая  
неделя»**



И.И.Иванову  
Директору  
ООО «Организация»

**Уважаемый Иван Иванович!**

Приглашаем Вас принять участие в Международном форуме «Российская энергетическая неделя», который состоится **13-15 октября 2021 года в Москве** (Центральный выставочный зал «Манеж»). Организаторами мероприятия являются Министерство энергетики Российской Федерации, Фонд Росконгресс и Правительство Москвы.

«Российская энергетическая неделя» **прочно закрепилась в международном календаре мероприятий** в качестве ключевой коммуникационной площадки для обсуждения актуальной повестки развития мировой энергетической отрасли и топливной промышленности и традиционно проводится с участием Президента Российской Федерации, иностранных официальных лиц, руководителей международных организаций, глав крупнейших компаний, представителей экспертного и медийного сообществ.

Деловая программа РЭН-2021 охватывает широкий спектр вопросов, в том числе использование традиционных и возобновляемых источников энергии, развитие перспективных направлений международного энергетического сотрудничества, углеродной нейтральности.

Для безопасности участников и гостей Форума будут предприняты необходимые **санитарно-эпидемиологические меры** для предупреждения распространения новой коронавирусной инфекции.

Уверен, что Ваше личное участие в мероприятиях Форума обогатит международную и российскую энергетическую повестку позитивным опытом. Будем искренне рады совместной работе в рамках Международного форума «Российская энергетическая неделя – 2021».

С уважением,

Советник Президента  
Российской Федерации,  
ответственный секретарь  
Организационного комитета

А.Кобяков

Информационный центр Международного форума  
«Российская энергетическая неделя – 2021»:

Тел.: +7 (495) 640 5844  
Email: info@rusenergyweek.com  
[rusenergyweek.com](http://rusenergyweek.com)



Ivan Ivanov  
Director  
LLC Organization

Dear Mr. Ivanov,

It is my great pleasure to invite you to the Russian Energy Week International Forum, which will take place on 13–15 October 2021 at the Manege Central Exhibition Hall in Moscow. The event is being organized by the Ministry of Energy of the Russian Federation, the Roscongress Foundation, and the Moscow City Government.

Over the past years, the Russian Energy Week has established itself as a key event on the international business agenda, providing an impartial platform for engagement to discuss and deliberate key issues affecting energy sector and its development prospects. As has become the tradition, the President of the Russian Federation will participate in the Forum, along with the representatives of the governments from across the globe, senior executives of international organizations, heads of major corporations, leading experts, and the media.

The REW 2021 business programme will cover a broad range of topics, including the use of traditional and renewable energy sources, new horizons for the international cooperation in the energy sector, and carbon neutrality to name a few.

The Forum will be held in strict accordance with the COVID-19 safety measures to ensure the health and safety of the participants and guests at the Forum.

I am confident that by accepting this invitation and participating at the Forum you will make an important contribution to the Russian and international energy agendas. I look forward to welcoming you to the Russian Energy Week International Forum 2021.

Sincerely,

Advisor to the President  
of the Russian Federation,  
Executive Secretary of the  
Organizing Committee

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Anton Kobayakov".

Anton Kobayakov

Russian Energy Week International Forum 2021  
Information Centre:

Tel: +7 (495) 640 5844  
Email: [info@rusenergyweek.com](mailto:info@rusenergyweek.com)  
[rusenergyweek.com](http://rusenergyweek.com)

И.И.Иванову  
Директору  
ООО «Организация»

**Уважаемый Иван Иванович!**

Приглашаем Вас принять участие в Международном форуме «Российская энергетическая неделя», который состоится 13–15 октября 2021 года в Москве (Центральный выставочный зал «Манеж»). Организаторами мероприятия являются Министерство энергетики Российской Федерации, Фонд Росконгресс и Правительство Москвы.

«Российская энергетическая неделя» прочно закрепилась в международном календаре мероприятий в качестве ключевой коммуникационной площадки для обсуждения актуальной повестки развития мировой энергетической отрасли и топливной промышленности и традиционно проводится с участием Президента Российской Федерации, иностранных официальных лиц, руководителей международных организаций, глав крупнейших компаний, представителей экспертного и медийного сообществ.

Деловая программа РЭН-2021 охватывает широкий спектр вопросов, в том числе использование традиционных и возобновляемых источников энергии, развитие перспективных направлений международного энергетического сотрудничества, углеродной нейтральности.

Для безопасности участников и гостей Форума будут предприняты необходимые санитарно-эпидемиологические меры для предупреждения распространения новой коронавирусной инфекции.

Уверен, что Ваше личное участие в мероприятиях Форума обогатит международную и российскую энергетическую повестку позитивным опытом. Будем искренне рады совместной работе в рамках Международного форума «Российская энергетическая неделя – 2021».

С уважением,

Заместитель  
Председателя Правительства  
Российской Федерации,  
Председатель  
Организационного комитета



А.Новак

Информационный центр Международного форума  
«Российская энергетическая неделя – 2021»:

Тел: +7 (495) 640 5844  
Email: [info@rusenergyweek.com](mailto:info@rusenergyweek.com)  
[rusenergyweek.com](http://rusenergyweek.com)



Ivan Ivanov  
Director  
LLC Organization

Dear Mr. Ivanov,

It is my great pleasure to invite you to the Russian Energy Week International Forum, which will take place on **13–15 October 2021** at the **Manege Central Exhibition Hall in Moscow**. The event is being organized by the Ministry of Energy of the Russian Federation, the **Roscongress** Foundation, and the Moscow City Government.

Over the past years, the Russian Energy Week **has established itself as a key event on the international business agenda**, providing an impartial platform for engagement to discuss and deliberate key issues affecting energy sector and its development prospects. As has become the tradition, the President of the Russian Federation will participate in the Forum, along with the representatives of the governments from across the globe, senior executives of international organizations, heads of major corporations, leading experts, and the media.

The REW 2021 business programme will cover a broad range of topics, including the use of traditional and renewable energy sources, new horizons for the international cooperation in the energy sector, and carbon neutrality to name a few.

The Forum will be held in strict accordance with the **COVID-19 safety measures** to ensure the health and safety of the participants and guests at the Forum.

I am confident that by accepting this invitation and participating at the Forum you will make an important contribution to the Russian and international energy agendas. I look forward to welcoming you to the Russian Energy Week International Forum 2021.

Sincerely,

Deputy Prime Minister  
of the Russian Federation,  
Chairman of the  
Organizing Committee

A handwritten signature in blue ink, appearing to be 'A. Novak', written in a cursive style.

Alexander Novak

Russian Energy Week International Forum 2021  
Information Centre:

Tel: +7 (495) 640 5844  
Email: [info@rusenergyweek.com](mailto:info@rusenergyweek.com)  
[rusenergyweek.com](http://rusenergyweek.com)